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متن پرسش

سلام علیکم جناب استاد: چرا باید نمازی را که در زمان خودش خوانده نشده قضا کنیم؟ حکمت این

کار چیست و چه تاثیری بر روی نفس در مسیر رشد و کمال می گذارد؟ بنده همیشه با این فکر که می

روم تا در حضور خداوند قرار گیرم به نماز می ایستم، خوب وقتی یک زمانی که باید می رفتم نرفتم،

موقع دیدار بعدی که برسد که می روم، پس چرا باید نماز نخوانده را تکرار کنم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حضرت حق در حدیث قدسی میفرماید: « «إنّی احبّ أنْ اطاعَ مِن حیثُ

ارید» دوست دارم همانطور که اراده کرده ام اطاعت شوم. از این جهت ما باید بدانیم بهترین

شرایطِ ارتباط با خدا آن وقتی است که حضرت حق اراده کرده و اگر از وقت آن گذشت باید باز با

ارادهی قضاکردن، آن عبادت در ذیل ارادهی الهی قرار گیرد. موفق باشید


